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Hoge commissaris te Djakarta (Hirschfeld) aan minister-president (Drees), 11 aug. 1950

Referte Uw telegram 1.
Ook naar mijn mening houden wij steeds het allergrootste belang bij een vreedzame

oplossing van het Ambongeschil. Zoals U bekend is, heeft UNCI deze week hiervoor zijn goede
diensten aangeboden. Ik acht het noodzakelijk in de thans heersende omstandigheden af te
wachten of de UNCI hierop reactie van RIS krijgt. Ook daarom acht ik het op het ogenblik niet
opportuun bij Hatta de stappen te nemen gesuggereerd in Minuor 183. Op het ogenblik kan ik
met RIS alleen met nadruk praten over zaken, die verband houden met de liquidatie van het
Makassarconflict. Het voeren van besprekingen over de voedselsituatie op Ambon en dergelijke
brengt ons op het ogenblik geen stap verder. Wat betreft de vredesmissie naar Ambon zo is mij
uit ontvangen informaties gebleken, dat Ambon nog steeds niet geantwoord heeft en dat het
KPM-schip nog niet is vertrokken. Om die redenen is het dan ook geheel inopportuun om
overeenkomstig Minuor 179 te praten over de vraag of het KPM-schip van de Vredesmissie
voedsel naar Ambon zou kunnen mede nemen. De organisatie van een eventuele Vredesmissie
moet geheel een Indonesische aangelegenheid blijven en ook al gaat deze reis door, dan geloof ik
niet dat het op onze weg ligt om aan de Indonesiërs de raad te geven om dan voedsel mede te
nemen. Zoals Pelaupessy zich gisterenavond tegenover Gieben uitliet, zag hij van een
Vredesmissie niets meer komen.

Kenmerk: Hirschfeld 2.
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